
 1 

CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 28 decembrie 2017, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.2283 din 22 decembrie 2017 consilierii au fost invitaţi la 

şedinţa extraordinară a Consiliului local din data 28 decembrie 2017, ora 1200, care are 

loc în sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Sîrbu Mitică 

3. Nichita Tereza 

4. Ionescu Liviu-Ovidiu 

5. Dragomir Ion 

6. Cioacă Ionuţ 

7. Muscalu Ionel 

8. Sîrbu Adelina Veronica 

9. Ţigănilă George 

10. Matei Mihai 

11. Vladu Alexandru 

12. Neacşu Lucian 

13. Ilie Clement 

14. Ciulacu Mirela 

15. Anghelescu Adrian Valentin 

16. Oprişan Gigi 

17. Meclea Alina 
 

Absenţi:  

1. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

2. Săndulescu Petronela Marinela 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Ionescu Liviu-Ovidiu, ales prin H.C.L. nr.486 

din 27 noiembrie 2017. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Bună ziua! Vă rog să ne ridicăm pentru a 

asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Îl rog pe domnul Secretar să ne spună dacă suntem legal constituiți. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 17 consilieri, ședința este legal 

constituită, putem începe.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, dacă îmi permiteți, aș vrea să 

suplimentăm ordinea de zi cu încă un punct. El a trecut prin faza comisiilor. Este vorba 

de acordarea unui sprijin financiar în sumă de 10.000 lei doamnei Coșovliu Elena 

Mihaela. Este un caz umanitar care a fost foarte mediatizat în acest moment și am 

considerat că față de toată această coeziune umană care a avut loc în ultima săptămână 

pentru ajutorarea acestei tinere, pentru că este chiar la o vârstă a tinereții, să nu rămânem 

insensibili și spre sfârșit de an să aprobăm această sumă, urmând ca ea să fie suportată din 

bugetul anului viitor. Dat fiind faptul că ieri, până la ora 1200 s-au mai putut face plăți 

prin Trezoreria municipiului Giurgiu, drept urmare, va fi suportată și plătită din bugetul 

anului viitor. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Supun la vot ordinea de zi cu 

suplimentarea propusă. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale 

pentru anul  fiscal 2018 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind stabilirea cuantumului chiriilor pentru 

spaţiile cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă din Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor pentru utilizarea 

domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului Giurgiu pentru anul 

2018 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifului de prestări 

servicii pază la Societatea Comercială PAZĂ PUBLICĂ GIURGIU S.A. 
 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul familiei ocupaţionale 

„Administraţie” din Aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Giurgiu 

şi serviciile publice din subordinea Consiliului Local, care se vor acorda în anul 

2018 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind stabilirea indemnizației lunare a 

consilierilor locali în perioada ianuarie – decembrie 2018 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea încetării Contractului 

nr.26.066 din data de 30 iunie 2016 privind prestarea activităţii de colectare şi 

transport a deşeurilor municipale de pe teritoriul Municipiului Giurgiu, încheiat 

între MUNICIPIUL GIURGIU și Societatea Comercială GIREXIM 

UNIVERSAL S.A. Pitești 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici aș avea o completare la acest proiect, dacă îmi 

permiteți domnule consilier. Am primit ieri, la ora 1558 o adresă din partea Girexim în 

care, și o aveți la tabletă. Ea a fost postată astăzi, în cursul zilei, după ce a ajuns mapa la 

semnat. Se spune așa: către domnul primar, domnul secretar, domnul președinte de 

ședință, toate persoanele din aparatul propriu, responsabile cu pregătirea ședinței 

extraordinare a Consiliului local al municipiului Giurgiu din 28.12.2017. Prin prezenta, 

vă notificăm să anexați la documentația proiectului de hotărâre din ordinea de zi a 

ședinței extraordinare a Consiliului local municipal ce va avea loc în data de 28.12.2017, 

ce vizează denunțarea unilaterală a contractului de prestări serivicii nr.26.066 din data de 

30 iunie 2016 încheiat cu Girexim Universal, adresa Girexim din 17.12.2017, această 

adresă, alăturată acestui document și să o citiți în plen, înainte de supunerea la vot a 

proiectului de hotărâre. 

Am să dau citire pe scurt, o găsiți publicată pe tabletă, deci o aveți la mapă, în 

format electronic. Notificare: având în vedere dispoziția primarului prin care se convoacă 

Consiliul local, proiectul de hotărâre de pe ordinea de zi de la punctul 7 propune 

aprobarea încetării contractului nr.26.066 din data de 30 iunie 2016 privind prestarea 

activității de colectare, transport deșeuri municipale pe teritoriul municipiului Giurgiu, 

încheiat între Municipiul Giurgiu și Girexim, contractul de prestări servicii  nr.26.066 

prin care prevede la Cap.3, durata contractului – contractul se încheie pe o perioadă de 8 

ani de zile, începând cu 01.07.2016 și Cap.7 care prevede încetarea contractului – 

contractul poate înceta în următoarele condiții: la încetarea termenului, prin acordul 

părților, pentru neîndeplinirea obligațiilor contractuale de către una din părți, numai după 

ce a fost notificată cu 45 de zile calendaristice înainte. Faptul că decizia de încetare prin 

hotărâre de Consiliu nu se încadrează în nici una din cazurile prevăzute limitativ în 

contractul de prestări servicii, denunțarea contractului în mod unilateral nu este permisă. 
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Vă rugăm să reflectați la decizia de renunțare și să respingeți punctul 7 de pe ordinea de 

zi a ședinței extraordinare ce va avea loc în 28.12.2017. În cazul în care veți denunța 

unilateral contractul vă asumați responsabilitatea suportării daunelor cauzate de decizia 

dumneavoastră. 

Tot la mapă aveți adresa, cele două adrese care le-am făcut către ADI. ADI, este 

entitatea care gestionează serviciul de salubrizare, coletare gunoi de pe raza județului 

Giurgiu și implicit și pe raza municipiului Giurgiu. Există o adresă din data de 31 a zecea, 

în care noi le cerem imperativ ADI-ului și spre știință Consiliului Județean, să ne 

comunice dacă contractul de delegare a serviciului din data de 03 iunie 2016, prin care a 

fost atribuit către Girexim colectarea, depozitarea și transportul gunoiului din municipiul 

Giurgiu, este operabil în acest moment, are îndeplinite toate cerințele din caietul de 

sarcini și este în funcțiune. Pentru că la data respectivă, dacă țineți minte, totdeauna am 

aprobat prelungirea perioadei de mobilizare. Perioada de mobilizare este acea perioadă în 

care operatorul trebuie să-și pună la punct toate condițiile de funcționare corectă. Un an și 

6 luni, acest operator a tergiversat intrarea în legalitate și doar când, în luna septembrie, 

octombrie, ne-am îndreptat împotriva dumnealor, de abia atunci au început să facă tot ce 

înseamnă procedură de intrare în legalitate, de preluare a bunurilor de retur, de tot ce 

ținea de caietul de sarcini. Iar în data de 27 noiembrie, semnează ultimul document care, 

anexa nr.5 la contractul de delegare 352/ADI/01.06.2016, 328/Girexim/01.06.2016, 

procesul verbal de predare a serviciului ținând cont, și acesta era ultimul document care-i 

permitea, care mai trebuia îndeplinit ca operatorul să-și exercite această activitate în mod 

legal. Deci, în data de 27 este semnat de către Consiliul Județean, ei trei au semnat între 

ADI și Girexim, în 23.11.2017 și în data de 04.12.2017. Primăria îi face o atenționare 

ADI-ului să-i comunice, vă comunicăm: la data de 01.06.2016 s-a semnat contractul de 

delegare prin concesiune a gestiunii activității de colectare și transport, zona I, cu 

operatorul Girexim, câștigătorul licitației. Începând cu data de 30.06.2016, odată cu 

semnarea contractului 26.066, activitatea de colectare și transport a deșeurilor în 

municipiul Giurgiu s-a desfășurat în condiții normale, ADI-ul ne spune asta. Și ADI-ul ne 

spune, deci începând cu 30.06.2016 s-a semnat de către noi activitatea de colectare și 

transport în municipiul Giurgiu. Aceasta s-a desfășurat în condiții normale, operatorul 

având obligația menținerii serviciilor în condițiile prevăzute în contract. În acest moment, 

odată cu semnarea, deci la data de 04.12.2017, în acest moment, odată cu semnarea 

tuturor contractelor dintre operator și UAT-urile de care aparține zona I de colectare. 

Zona I este zona unde este și municipiul Giurgiu, s-a realizat și formalizarea prevăzută în 

contract cu privire la perioada de mobilizare conform procesului verbal, anexa 5, copie 

anexă. În concluzie, în prezent sistemul de colectare și transport al deșeurilor 

funcționează în totalitate pe întreaga arie de acoperire a zonei I, prevederile din contractul 

de delegare fiind obligatoriu pentru ambele părți contractante, ADI și Girexim. 

Deci, ADI-ul ne informează în data de 04.12.2017, în data de 05 apare la noi, la 

Primărie, ne informează că din luna decembrie funcționează contractul de delegare al 

ADI-ului. Drept urmare, pe cale de consecință suntem obligați să anulăm sau să reziliem 

contractul pe care-l avem pentru că în acest moment am discuta de o prestare de serviciu 

prin două contracte. Un contract de delegare al ADI-ului care stipulează că se încasează 

contravaloarea pe bază de tarif și în acest moment tariful este direct, cu încasare de la 
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populație. Și noi am informat când am anulat taxa de habitat că sunt obligați, conform 

contractului de delegare să meargă și să semneze cu operatorul, cu cetățenii direct, 

conform contractului de delegare, iar în acest moment, menținerea acestui contract ar 

însemna o dublă contractare. Adică suntem obligați și ADI-ul ne spune că trebuie să 

respectăm contractul de delegare pe care-l au cu Girexim-ul. Drept urmare, acela este de 

bază, contractul care noi l-am aprobat cred că în prima ședință de când ați fost investiți 

consilieri, la 29 iunie 2016 și în același timp, operatorul Girexim ne spune să păstrăm și 

contractul care-l avem noi. Ori, legal, corect, nu putem funcționa cu două contracte, mai 

ales pentru faptul că noi am anulat taxa de habitat conform deciziei ADI-ului și al 

contractului de delegare. 

Nu vreau să vă ascund faptul că în acest moment avem un litigiu cu operatorul. 

Pentru că ei au funcționat timp de un an jumătate fără să îndeplinească toate condițiile 

care și le-au asumat în caietul de sarcini și după ce, vreau să vă și informez că după ce și-

au finalizat legalitatea funcționării în zona I, au venit cu o cerere de dublare aproape, la 

municipiul Giurgiu o creștere cu 70% a tarifului, de la 6,20 lei plus TVA la 10 lei și ceva 

plus TVA. Ori, nu a fost corect, nici ADI-ul nu a aprobat, nici primarii din ADI nu au 

aprobat. Drept urmare, în acest moment funcționăm legal, pot să spun, din acest moment, 

pe contractul de delegare semnat în iunie 2016, contract pe care dânșii l-au câștigat prin 

licitație. 

V-am pus la dispoziție toate, le aveți la mapă. Eu am vrut să fac și această ultimă 

precizare, tocmai pentru a nu considera, eu știu, acest operator că vreodată când va da în 

judecată Primăria nu ne-am îndeplinit și această sarcină de informare, dar am vrut să fiu 

corect și să vă informez. În acest moment, conform deciziei ADI-ului funcționează corect 

în zona I pe contractul de delegare al ADI-ului. Existența unui al doilea contract chiar nu 

se mai justifică legal. Nu poți face prestarea unui serviciu public cu două contracte. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Există o inadertență între titlu și conținutul 

proiectului, mai exact în titlu apare faptul că încetează contractul, iar la art.1 încetează 

aplicabilitatea acestui contract. Este o diferență, contractul trebuie să înceteze și atât! Nu! 

E important pentru noi pe viitor, dacă se atacă hotărârea, să nu pierdem. 

Domnul secretar Roșu Petre: Dacă încetează contractul, încetează și aplicabilitatea. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Da, dar dacă dvs. spuneți că încetează să se 

aplice, rămâne în vigoare. 

Domnul secretar Roșu Petre: E corect! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, începând cu data, încetează contractul! Se 

modifică art.1. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Se modifică art.1 ca să existe concordanță între 

titulatură și conținutul proiectului. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu îmi pun niște întrebări la ora actuală. Mă 

gândesc ce se întâmplă cu 01 ianuarie. Cineva va mai face curățenie, va mai lua gunoiul 

din oraș? Pentru că în mod normal, noi trebuia să aprobăm probabil și prețul cu care firma 

aceasta, Girexim încheie contractul cu beneficiarii, adică cu persoanele fizice, cu 

locuitorii municipiului Giurgiu. În situația în care ei nu sunt pregătiți sau nu s-au făcut 

aceste contracte, nu cred că ar fi normal ca la sfârșitul lunii să constatăm sau la jumătatea 

lunii să constatăm că avem deja munți de gunoaie în oraș și nimeni nu le ridică. Cred că 
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această problemă trebuia deja discutată, chemați la o discuție, mediată cumva și să avem 

continuitate în această activitate, care chiar dacă este iarnă, deja va crea multe probleme 

pentru populație. Așa că, eu personal, nu pot să votez acest contract, acest proiect de 

hotărâre, prin simplul motiv că nu avem continuitate în procesul acesta de curățenie în 

oraș, de a lua gunoiul și de a-l duce acolo unde trebuie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă doar acesta este motivul, aș vrea să vă spun 

că în luna septembrie când am aprobat eliminarea taxei de habitat și trecerea la tarif, tot în 

acea dată le-am comunicat hotărârea de Consiliu și le-am transmis să procedeze conform 

contractului de delegare cu care au licitat și pe care l-au câștigat cu ADI-ul. Să pornească 

să facă contracte cu asociații de locatari, cu persoane fizice și juridice. Ori, dumnealor au 

făcut acest lucru în lunile octombrie, noiembrie, decembrie. Deci, le-am dat la vremea 

respectivă, trei luni, să-și ia toate măsurile. În al doilea rând, nu se pune problema opririi 

activității pentru că ea este reglementată de contractul de delegare pe care l-au semnat și 

pe care noi l-am aprobat în iunie 2016. Deci, acel contract în acest moment este 

funcțional și el își produce efect. Deci, ei funcționează pe acel contract în acest moment. 

Deci, ei și mâine și luni și după 01 ianuarie, vor lua gunoiul conform contractului care l-

au semnat cu ADI-ul și pe care noi l-am aprobat în iunie 2016. Totodată, prețul s-a 

aprobat în iunie 2016! Deci, acel preț rămâne valabil pe toată perioada, până când ADI-ul 

va lua o decizie și va aproba un alt tarif. Nu preț, un alt tarif! Deci, noi la municipiu 

discutăm de tarif, la toate comunele din jurul Giurgiului discutăm de taxă de habitat. 

Taxă, pe care este obligată Primăria s-o plătească și s-o încaseze de la populație. Acest 

operator când a licitat în 2016, a licitat ca la municipiu să se facă pe bază de tarif. Adică, 

el să-și încaseze banii direct de la furnizorii de deșeuri. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar mai exact, încetarea acestui contract nu 

afectează cu nimic... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu afectează cu nimic! Intrăm deja în acest 

moment în legalitate! Pentru că noi în septembrie am aprobat eliminarea taxei de habitat, 

în acest moment, după ce au trecut cele trei luni în care l-am înștiințat și dumnealui deja a 

plecat pe teren să facă contracte și deja se fac contracte în acest moment. Ar însemna ca 

păstrarea acestui contract, să fie dublă contractare pentru același serviciu și este contrar 

legii. Noi intrăm acum, i-am anunțat din septembrie că în ianuarie vor face direct, 

conform contractului de delegare. Între timp dumnealor și-au luat toate aprobările 

necesare să facă acest lucru, iar de la 01 ianuarie vor să facă acest lucru. Eu știu ce doresc 

acești operatori! Doresc ca, era mai simplu să ia Primăria, să se certe cu cetățeanul. Avem 

26 de miliarde de încasat de la cetățeni, iar dumnealor la o lună ne trimite factura în 

bancă și o instituie cu titlu executoriu și ne blochează conturile și noi trebuie să plătim de 

undeva. Avem o hotărâre care spune că nu mai avem dreptul să mai luăm taxă de habitat, 

dar o să avem o hotărâre în care ne obligă să continuăm serviciul pe taxă de habitat. Deci 

intrăm într-o contradicție totală noi cu noi! Iar dacă dumnealor se vor considera lezați în 

executarea acestui contract, o să stabilim în instanță care contract e valabil. Acela cu 

ADI-ul cu care au licitat sau acesta care a fost doar pe perioada când dumnealor au fost în 

perioadă de mobilizare? Adică o perioadă când trebuia să-și îndeplinească toate cerințele. 

A fost un contract provizoriu, pe o perioadă determinată, până intrau în legalitate. 
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Domnul consilier Ilie Clement: Întreabă cetățenii, după 01 ianuarie, cum se va 

proceda cu achitarea taxei pentru că oamenii sunt în derută, ba la taxe și impozite, ba va 

veni cineva acasă și va încasa ca și apa? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Transmit, am mai spus-o în conferințele de presă, o 

mai spun și acum. Odată cu anularea taxei de habitat în septembrie și cu intrarea ei în 

aplicare de la 01 ianuarie, dispare obligativitatea cetățeanului de a merge la impozite și 

taxe și de a plăti taxa de habitat. A dispărut taxa de habitat în septembrie cu aplicare de la 

01 ianuarie. Deci, în acest moment, operatorul, eu vă spun că au fost pe teren. Atunci 

când ridică gunoiul au după mașina de gunoi și persoane în cadrul unității dumnealor care 

să încheie contracte cu persoanele respective, să facă contract de prestare de servici pe 

bază de tarif, nu de taxă de habitat. Deci, e pe bază de tarif conform licitației pe care 

dumnealor au câștigat-o. Noi am avut o perioadă de un an jumătate, până când această 

societate a intrat în deplină legalitate a exercitării serviciului, am avut o perioadă în care 

am funcționat tocmai ca să meargă serviciul în continuare. Această perioadă, odată cu 

intrarea dumnealor în legalitate totală și prin terminarea perioadei de mobilizare, care 

normal trebuia să fie o lună și a durat un an și jumătate, dar trecem peste acest aspect. 

Acela îl va stabili instanța dacă a fost corect sau nu! Ei aveau obligația ca intr-o lună să 

intre în legalitate. Au intrat în legalitate după un an și jumătate, că le-a convenit să ia 

banii mai repede de la Primărie, decât să-i ia din casă în casă. Deci, nu se pune problema! 

Obligația, deci, noi cu operatorul din acest moment, nu vom mai avea nici o relație 

contractuală. Nici când s-a licitat nu am avut relație contractuală! Relația și contractul 

este semnat între ADI și operator, iar prestarea serviciului se va face între operator și 

cetățean, cetățean sau entitate. Ce-o fi! O fi asociație de locatari sau ce o fi, depinde cum 

s-a stabilit prin caietul de sarcini. 

Domnul consilier Ilie Clement: Și ca să înțelegem și mai bine, peste o săptămână 

când giurgiuvenii vor începe să-și achite datoriile față de.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu vor mai plăti taxa de habitat! 

Domnul consilier Ilie Clement: Ce fac? Unde o plătesc? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Operatorul va veni din casă în casă să încaseze 

banii. Așa și-a asumat obligația. Vor avea zone, cum aveau înainte! Vor avea caserii 

zonale, e treaba lor! 

Domnul consilier Țigănilă George: Le-a convenit să plătească atâția angajați? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este treaba lor! Așa au licitat, așa au făcut. Noi am 

impus, pentru că dacă nu cream noi o stare din aceasta, de eu știu, forțare, a ADI-ului să-i 

forțeze să intre în legalitate, le-ar fi convenit să stea pe problema aceasta așa nerezolvată, 

mult timp. În acest moment, prin semnarea procesului verbal din anexa 5, ADI-ul ne-a 

informat că ei sunt în legalitate în acest moment și pe toată zona I, Girexim-ul 

funcționează legal. Asta înseamnă, conform caietului de sarcini. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Mai sunt discuţii? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Aș mai avea o singură întrebare. Știu că au fost 

destule probleme cu acest Girexim și că Primăria a mai plătit și amenzi din cauza lor și 

așa mai departe. Întrebarea era dacă mai avem datorii în momentul ăsta și cam cât avem ? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Către Girexim? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Da! 



 9 

Domnul primar Barbu Nicolae: Noi nu le-am acceptat la plată toate facturile de pe 

anul acesta. Dumnealor le-au instituit cu titlu executoriu, ne-au blocat conturile de 

investiții. Două luni de zile nu am putut funcționa la nivelul de investiții, pentru că 

dumnealor ne-au blocat conturile de investiții. Am reușit într-un târziu să semnăm o 

eșalonare a plății începând cu anul acesta și terminând-o în termen de 6 luni.  

Bine, nu vă ascund faptul că au încercat forțându-ne mâna, să acceptăm că nu îi 

vom da niciodată în judecată, nici în trecut, nici în prezent, nici în viitor, dacă vrem să ne 

accepte această eșalonare. Nu am acceptat-o, am mai rămas o lună în această stare de 

blocaj al conturilor de investiții. În acest moment avem această eșalonare. Ce se va 

întâmpla? Nu știu! Dar, gestionăm problema juridic, iar doar instanța va stabili cine a 

avut dreptate, cine trebuie să plătească, cât trebuie să plătească și până la urmă de unde se 

recuperează sumele de bani. Suntem într-o fază în care, încă tot strângem documente. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, practic, noi vom 

iniția acțiune în instanță împotriva lor și ne facem parte cu ADI-ul? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu avem interes! 

Domnul secretar Roșu Petre: Dacă le-am anulat, nu avem noi interesul, ei au. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideți, să vedem ce se întâmplă! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Practic, interesul nostru era când 

nu-și îndeplineau obligațiile contractuale, ca să-i dăm în judecată. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce se întâmplă? Relația noastră cu ei este doar prin 

ADI. Credeți-mă că din septembrie citesc, am citit acel cotract de delegare, caiet de 

sarcini, regulament și tot, de-a fir a păr, cu obligațiile fiecăruia.  

Și ADI-ul a fost într-o situație foarte, eu știu, dificilă, pentru faptul că dacă nu 

finalizam acest contract, nu termina groapa de gunoi și nu finaliza și contractul cu groapa 

de gunoi și operatorul nu lucra corect conform caietului care l-am avut  când am depus 

proiectul european, erau cele mai mari șanse și vă spun la modul cel mai sincer, de a 

declara proiectul neeligibil și toată suma de 28-30 de milioane de euro să fie achitată 

către Uniunea Europeană, banii care ne-au venit și care n-am fost în stare să-i gestionăm 

așa cum trebuie. De aceea și ADI-ul a dat dovadă de înțelegere, mai mul decât ar trebui. 

Vă spuneam că doar o lună era perioada de mobilizare, dumnealor au stat un an și 6 luni 

în perioadă de mobilizare. Au trecut peste acest aspect, tocmai pentru faptul că s-a dorit 

continuarea acestui proiect european și să nu cădem într-o incideță a executării lui. Că din 

acest aspect, cel mai mult a avut de suferit Primăria municipiului Giurgiu, singura care a 

semnat contractul imediat! Toate celelalte primării au semnat acum o lună, acum două 

luni, acum trei luni, acum patru luni. Deci, pierderea lor datorită acestui contract 

defectuos încheiat cu ADI-ul, nu a fost așa de mare. Ce se va întâmpla? Dați-ne voie și 

dați-le voie celor din juridic ca să-și urmeze calea legală. Va fi o cale legală stabilită, dar 

nu știu cum. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Mulțumim! Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? 2 voturi împotrivă (dl. Vladu 

Alexandru și dl. Muscalu Ionel). Abţineri? 1 abținere (dl. Gâdea Gheorghe). 
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Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii Contractului 

nr.15.071 din data de 28 aprilie 2017 pentru delegarea gestiunii directe a 

Serviciului de iluminat public în Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.273 din data de 29 iulie 2015 

privind modificarea şi completarea inventarului bunurilor care fac parte din 

domeniului public al Municipiului Giurgiu, înscrise în Hotărârea Consiliului 

Local al Municipiului Giurgiu nr.135 din data de 26 august 1999, modificată şi 

completată prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.76 din 

data de 16 mai 2002 privind însuşirea inventarului bunurilor care aparţin 

domeniului public al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 7.000 lei, pentru Asociaţia „Licurici” Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 5.000 lei, domnului Filip Florian din Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 10.000 lei, doamnei Mușat Constanța din Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind constatarea demisiei unui membru al 

Consiliului de Administrație din cadrul Societăţii Comerciale GIURGIU 

SERVICII LOCALE S.A. aflată sub autoritatea Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Raportul comisiei de servicii publice. 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri? 

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2017 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de încheiere al 

exerciţiului financiar - contabil pe anul 2017 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: M-am uitat pe proiectul ăsta și mi-a plăcut așa, 

foarte mult când mi-am adus aminte ce s-a întâmplat acum un an în ședință și este exact 

ce am spus și atunci. S-a întâmplat într-un an de zile, am primit asigurări că nu se va 

întâmpla așa. 67% bugetul față de propuneri și sunt fericit totuși, că nu s-au dat atâtea 

amenzi câte ne-am propus noi să dăm ca să avem surse pentru amenzi, de șapte ori anul 

acesta și oamenii au scăpat și nu au luat amenzi. Așa că este un buget care așa trebuia să 

fie de la început, la nivelul realizat de acum sau cât de cât, aproape. Mulțumesc mult! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș avea o singură întrebare dacă tot ați adus în 

discuție execuția bugetului. Există vreo încălcare a legii vis-a-vis de execuția bugetului în 

acest moment?  Adică s-au cheltuit sume mai mari decât am avut venituri? Că s-au 

deschis finanțări, asta e un lucru bun! Că s-au pornit lucrări, ăsta e un lucru bun! Dacă am 

sta exact după modul când și cum se încasează veniturile bugetare, nu vom mai construi 

nimic în oraș. Pentru că întotdeauna banii se încasează la începutul anului și spre sfârșitul 

anului, iar ceea ce se întâmplă în acest moment, că încasăm bani la sfârșitul anului, nu 

mai putem face plăți și rămânem cu excedent bugetar. Deci, dacă am rămas cu excedent 

bugetar, dacă judecăm stricto senso după ceea ce scrie aici, cum ați judecat și dvs., asta ar 

însemna că având excedent bugetar, avem venituri mai mari decât ne-am propus. Așa ar 

părea din hârtii! Dar, cunoașteți foarte bine procedura de lucru! Ca să poți să deschizi 

lucrări, chiar dacă nu ai cheltuieli în anul acela, trebuie să deschizi pe întreaga sumă, nu 

poți să deschizi pe jumătate. E clar că anul acesta începi o lucrare în septembrie, 

octombrie, nu poți să termini toată suma de bani, dar prevederea bugetară trebuie s-o ai 

pentru întreaga sumă și din cauza aceasta având acest debușeu cu amenzile neîncasate... 

Și aici, am eu o altă supărare cu Direcția de Impozite și Taxe, că are cam multe amenzi 

neîncasate! Și munca în folosul comunității ne ajută, dar nu la nivelul la care ne-ar fi 

ajutat sursele financiare ca să facem investițiile de care au nevoie cetățenii. De aceea vă 

spun, că nu este o decizie eronată, nici nelegală, o știți foarte bine că se practica și pe 

vremea când erați viceprimar și o susțineați atunci. Drept urmare, acum nu mai merge! 

Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, m-ați întrebat? Ca să vă 

răspund totuși la întrebare, un buget echilibrat înseamnă că la sfârșitul anului realizezi 

acolo între 80 și 90%. Un 85% este o chestie ideală, dar dacă ajungi la 60% înseamnă că 

ai umflat gogoașa prea mult la început și iată, că nu ține. M-ați întrebat, asta am spus, să 

fie un buget cât de cât realist. Întotdeauna la propunerile pe anul următor îți iei ce ai 

realizat anul ăsta plus acolo un 10% ca să poți să creezi mai mult, că fiecare își propune 

să facă mai mult. E ok! Din punctul meu de vedere, ăsta este rezultatul, dar rezultatul ăsta 

l-am prevăzut la început, ca să ne înețelegem. Nu am zis că este o ilegalitate sau altceva 

în acest domeniu. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Mulțumesc! Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor practicate 

de GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A. pentru activitatea de salubrizare a 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului minim al tarifelor 

pentru anul 2018 practicate de către Societatea Comercială Administraţia Zonei 

Libere Giurgiu S.A. 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 10.000 lei, doamnei Coșovliu Elena Mihaela din Giurgiu 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, doamnelor și domnilor 

consilieri, în primul rând dați-mi voie să vă mulțumesc, fiind ultima ședință pe anul 

acesta pentru întreaga activitate pe care ați avut-o în decursul anilor. Chiar dacă au fost 

discuții în contradictoriu și chiar dacă au fost discuții pe anumite teme, tind să cred și așa 

și este, că toate au fost constructive și tot ceea ce s-a realizat în acest an și ce se va realiza 

în anul următor, meritul este și al dumneavoastră. Pentru că ați avut încredere în 

programul pe care vi l-am prezentat, în obiectivele de investiții pe care le-am prezentat, 

ați luat cunoștință de ele și le-ați aprobat. Pentru faptul că întotdeauna când am avut 

solicitări datorită unor urgențe, ați răspuns cererii și solicitării Primăriei și ați participat la 

aceste ședințe extraordinare sau de îndată și nu pot face aceste lucruri decât să mă bucure 
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și să-mi dea credință și speranță că și anul următor, la fel, nefiind un an electoral, relația 

executiv-legislativ să se încadreze în aceleași tipare și aceeași bună colaborare. 

Să știți că administrația locală depune toate eforturile ca să găsească surse de 

finanțare și nu este simplu. Într-o economie care pare în creștere, dar nu se vede această 

creștere, nu se resimte și într-o prosperitate a administrațiilor locale, a făcut ca și 

administrația locală și executivul să caute și să găsească și alte surse de finanțare decât 

veniturile proprii, care acestea sunt, de la an la an. Ați observat că nu am mărit impozitele 

și taxele în toți acești ani. Nu este o politică a administrației locale de a mări impozitele și 

taxele locale pentru că nici încasările nu cresc pe măsura creșterii impozitelor și taxelor. 

Oamenii când știu că au de plătit mai mult, plătesc tot câți bani au și restul rămân în plăți 

restante.  

Vă spuneam că sursele sunt aceleași an de an. Am reușit anul acesta să depunem pe 

PNDL – Programul Național de Dezvoltare Locală, 5 proiecte și toate au fost acceptate. 

Se demarează lucrările de licitație, fazele de licitație au început și zicem că până în 

primăvară aceste lucrări vor demara. Avem proiecte europene care au fost câștigate și 

vreau să vă anunț că astăzi am văzut pe site-ul MDRAP-ului, că acel Grup de Acțiune 

Locală Giurgiu, cu o valoare de finanțare de aproape 7 milioane de euro a fost aprobat. 

Suntem din 31 aprobate pe locul 15 ca și punctaj. Deci, vreau să vă dau ca și veste și 

cetățenii să aibă certitudinea că avem prin câștigarea acestui proiect, sursele financiare să 

refacem Casa Tineretului și tot ce înseamnă zona adiacentă, zona defavorizată, Rozelor, 

Abator, 1 Decembrie, Mereni. Toată zona aceea intră într-un program de investiții și 

susținere a zonelor mărginașe defavorizate. Felicit echipa de la programe europene pentru 

implicare și modul cum au gestionat acest proiect! 

Totodată, la începutul lunii februarie, sigur vom semna și alte contracte de 

finanțare pentru construcții nerezidențiale. Școlile – avem certitudinea că dacă trec fazele 

de evaluare, surse financiare sunt să fie finanțate pentru anvelopare. 

Vă spuneam că bani sunt foarte puțini, dar sursele atrase, fie că discutăm de 

fonduri naționale sau europene, sunt îndestulătoare și ne dă speranța că și anul următor 

vom avea o activitate intensă de aprobare a acestor proiecte. 

Aș avea o singură rugăminte, dat fiind faptul că atipic pentru toți ceilalți ani, nu am 

mai putut să facem plăți începând cu data de ieri de la ora 1200 și până la sfârșitul anului, 

tot ceea ce, sume care se încasează și vă spun că până în acest moment avem aproape 21 

de miliarde, 6,7 surse proprii, plus încă 15 pe care-i avem de la MDRAP, se duc în 

excedent bugetar. Deci, avem obligația de a aproba acest excedent bugetar până pe data 

de 09. Avem posibilitatea pe 05 sau pe 09. Dumneavoastră stabiliți! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Pe 09! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pe 09 e ultima zi! Trebuie să avem ședință 

extraordinară și să aprobăm excedentul bugetar! Doar acest punct va fi pe ordinea de zi! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu o să avem pe 09 ședința ordinară? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideți, să vă spun și cu ședința ordinară, de ce a 

trebuit s-o transformăm pe aceasta în extraordinară. Legislația un pic s-a modificat. Dacă 

până acum reușeam din surse proprii, surse proprii care sunt în jur de 260, 280, 290 de 

miliarde bani vechi, să asigurăm cheltuielile de funcționare și salariile pentru tot aparatul 

Primăriei și al Consiliului local, al unităților subordonate Consiliului local. Conform legii 
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ești obligat să-l aprobi în ședință ordinară, bugetul din surse proprii, urmând ca atunci 

când primeam cotele defalcate și banii care-i primeam de la bugetul de stat, să rectificăm 

bugetul.  

Anul acesta este primul an când nu reușim din surse proprii să asigurăm în 

totalitate această cerință. Drept urmare, nu putem aproba bugetul decât când avem toate 

datele, când avem și sumele de la bugetul de stat. Acesta este motivul pentru care astăzi 

trebuia să avem ordinară și neavând, că bugetul a trecut de Parlament, dar este la 

promulgare. Și până nu avem certitudinea clară a sumelor, ca din acele sume să asigurăm 

funcționarea și salariile pentru tot anul următor, nu putem îndeplini cealaltă cerință. Nu s-

a întâmplat niciodată, pentru că salariile, v-o spun deschis, s-au dublat. Dacă înainte 

aveam 120, 140 de miliarde salarii, acum ne ducem exact, aproape peste veniturile proprii 

care le avem și nu putem asigura bugetul de funcționare pe tot anul, inclusiv salariile. 

Deci, trebuie să așteptăm bugetul statului! Acesta este motivul pentru care astăzi am 

schimbat din ordinară în extraordinară. Să sperăm că vom avea anumite sume care să ne 

permită să fundamentăm un buget, în caz contrar vom merge 1 pe 12 în luna ianuarie și 

vom vedea. Mă opresc să spun mai mult! 

Încă o dată, vă mulțumesc și vreau să vă transmit dumneavoastră, familiilor 

dumneavoastră, cetățenilor municipiului Giurgiu, un an nou cu sănătate, un an nou cu 

împliniri, un an nou cu bucurii și realizări! Și să aibă convingerea că atât executivul, cât 

și legislativul va face tot ce e posibil pentru ca, condițiile de trai, de viață ale cetățenilor 

să se îmbunătățească an de an. Vă mulțumesc, încă o dată, domnilor consilieri! La mulți 

ani, multă sănătate și toate cele bune pe noul an! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Vă mulțumesc! Declar închise lucrările 

ședinței!  
 

Şedinţa se încheie la ora 1249. 
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